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 الرسالةعنوان 

ودراسة فعاليتها المضادة  Prednisoloneالبوليمرية الهلامية الساندة لعقار تحضير وتشخيص بعض الشبكات 
  (in vitro( ومختبريا )in vivoللالتهابات كأنظمة اطلاق تدريجي في الحيوانات المختبرية )

 

 الرسالةممخص 

صناعية ليتم تحميل عقار  –هدفت الدراسة الحالية وبأسموب عممي الى تحضير شبكات بوليميرية هلامية طبيعية 
Prednisolone  عميها ثم متابعة تحرره التدريجي بغية الحصول عمى نظام شبكي بوليمري جديد محمل بجرع عالية من هذا

منصوص عميها حسب حاجة الجسم وبذلك نظمن استمرارية فعل العقار العقار لكن تحرره يكون مسيطر عمية بالجرع الطبيعية ال
 .لفترات طويمة مما يساعد المريض نفسيا
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Thesis Title 

Preparation and Identification of some gels polymeric networks sustained drug Prednisolone and 
study the anti-inflammatory activity as slow release in laboratory animals (in vivo) and (in vitro)   

Thesis Abstract 

the current study aimed and scientific manner to prepare polymer networks gel natural - industrial is 
loaded drug Prednisolone it and then follow-up liberation gradual in order to obtain a grid system 
polymer New very high doses of the drug but its liberation It is controlled natural oral delivery laid 
down by the body's need and thus staged the continuity of the drug did for long periods, which helps 
the patient psychologically. 

 


